
 

У К Р А Ї Н А 

МІСЬКА РАДА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО 

П Р О Т О К О Л  №  18 

засідання постійної комісії  Міської ради міста Кропивницького 

з питань охорони здоров’я, освіти, культури, молоді і спорту  

та соціальної політики 

 

від 04 травня 2018 року м. Кропивницький 

 

 

Голова комісії: Гамальчук М.П. 

 

Присутні члени комісії: 

 

 

Відсутні члени комісії: 

 

Запрошені: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Матяшова Л.П. – заступник голови комісії, 

Волкожа Т.П. – секретар комісії, Артюх О.І., 

 

Ніжнікова А.О., Колісніченко Р.М. 

 

Балакірєва С.М.- начальник відділу кадрової 

роботи  Міської ради міста Кропивницького 

 

Масло Л.Я. – начальник управління апарату  

Міської ради міста Кропивницького  

 

Серопян Є.О. – заступник начальника 

управління освіти Міської ради міста 

Кропивницького 

 

Назарець А.Ф. – начальник відділу культури і 

туризму Міської ради міста Кропивницького 

 

Вергун О.С. – начальник управління розвитку 

транспорту та зв’язку Міської ради міста 

Кропивницького 

 

Колодяжний С.О. – начальник управління 

молоді та спорту Міської ради міста 

Кропивницького 

Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 
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Присутні: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Пузакова А.А. – заступник начальника 

управління економіки - начальник відділу 

економічного розвитку та регуляторної 

політики Міської ради міста Кропивницького 

 

Сисак І.О. – громадянка міста 

Кропивницького 

 

Порядок денний: 

 

 

 1. Про розгляд електронної петиції від 27.04.2018 щодо збереження 

поділу класу на підгрупи при вивченні інформатики 

Доповідає: Серопян Є.О. – заступник начальника 

управління освіти Міської ради міста 

Кропивницького 

 

 

 2. Про погодження проекту рішення міської ради № 1856 «Про 

зняття з контролю окремих рішень Міської ради міста Кропивницького 

сьомого скликання» 

Доповідає: Масло Л.Я. – начальник управління апарату  

Міської ради міста Кропивницького  

 

 3. Про погодження проекту рішення міської ради № 1852 «Про 

реорганізацію виконавчого органу та внесення змін до рішення 

Кіровоградської міської ради від 29 липня 2014 року № 3263» («Про 

структуру, загальну чисельність та штати апарату Кіровоградської міської 

ради та її виконавчого комітету, виконавчих органів Кіровоградської міської 

ради») 

Доповідає: Балакірєва С.М. - начальник відділу кадрової 

роботи  Міської ради міста Кропивницького 

 

  4.  Про погодження проекту рішення міської ради № 1851 «Про внесення 

змін до рішення Кіровоградської міської ради від 29 липня 2014 року № 3263 

«Про структуру, загальну чисельність та штати апарату Кіровоградської 

міської ради та її виконавчого комітету, виконавчих органів Кіровоградської 

міської ради» 

Доповідає: Балакірєва С.М.- начальник відділу кадрової 

роботи  Міської ради міста Кропивницького 

Доповідає: Назарець А.Ф. – начальник відділу культури 

і туризму Міської ради міста 

Кропивницького 
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5. Про надання пропозицій щодо внесення змін до Заходів Комплексної 

програми підтримки учасників АТО (лист від 17.04.2018 № 1385  управління охорони 

здоров'я Міської ради міста Кропивницького) 

 

Доповідає: Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

 

6. Про погодження проекту рішення міської ради № 1857 «Про 

створення комунального закладу «Об’єднання дитячо-юнацьких клубів за 

місцем проживання Міської ради міста Кропивницького» 

 

Доповідає: Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я Міської ради міста 

Кропивницького 

 

7. Про погодження проекту рішення міської ради № 1847 «Про 

звільнення осіб з інвалідністю І та ІІ груп по зору на 50 відсотків від 

абонентської плати за користування квартирними телефонами» 

 

Доповідає: Вергун О.С. – начальник управління 

розвитку транспорту та зв’язку Міської ради 

міста Кропивницького 

 

8. Про погодження проекту рішення міської ради № 1848 «Про 

запровадження надання пільг у готівковій формі з оплати проїзду» 

 

Доповідає: Вергун О.С. – начальник управління 

розвитку транспорту та зв’язку Міської ради 

міста Кропивницького 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 

              Серопяна Є.О., який ознайомив присутніх з електронною петицією від 

27.04.2018 щодо збереження поділу класу на підгрупи при вивченні 

інформатики та зазначив, що з 1 вересня 2018 року не буде поділу класу на 

підгрупи при вивченні інформатики, української мови, трудового навчання та 

англійської мови через відсутність фінансування. 

            Євген Олександрович зазначив, що поділ класу на групи при вивченні 

навчального предмету «Інформатика» регламентується Порядком поділу 

класів на групи при вивченні окремих предметів у загальноосвітніх 

навчальних закладах, затвердженого наказом МОН України від 20.02.2002      
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№ 128 і здійснюється в кожному класі, при проведенні практичних занять, на 

2 групи, але не менше 8 учнів у групі та через відсутність коштів немає 

можливості  це зробити. 

 ВИСТУПИЛИ:  

 Матяшова  Л.П., яка запропонувала надати доручення управлінню 

освіти Міської ради міста Кропивницького  спільно з фінансовим управлінням 

Міської ради міста Кропивницького опрацювати дану петицію  стосовно 

виділення коштів  для збереження  поділу класу  на підгрупи при вивченні 

інформатики. 

 Гамальчук М.П., який запропонував надати доручення управлінню 

освіти провести обрахування щодо необхідних коштів до кінця року для 

поділу класу на підгрупи при вивченні української мови, трудового навчання 

та англійської мови. 

              В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Серопян Є.О. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати петицію щодо збереження поділу класу на підгрупи 

при вивченні предмету інформатики в навчальних закладах освіти міста 

Кропивницького 

2. Доручити управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького 

спільно з фінансовим управлінням Міської ради міста Кропивницького 

опрацювати дану петицію стосовно виділення коштів для збереження поділу 

класу на підгрупи при вивченні предмету інформатики у загальноосвітніх 

навчальних закладах міста Кропивницького. 

3. Управлінню освіти Міської ради міста Кропивницького надати 

інформацію на розгляд постійної комісії Міської ради міста Кропивницького з 

питань освіти, науки, культури, туризму  та молодіжної політики щодо  

необхідної  кількості коштів до кінця року для поділу на підгрупи класи при 

вивченні  окремих предметів   у загальноосвітніх навчальних закладах міста 

Кропивницького. 

 

                                   Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 
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2. СЛУХАЛИ: 

 

 Масло Л.Я., яка ознайомила присутніх з проектом рішення міської 

ради № 1856 «Про зняття з контролю окремих рішень Міської ради міста 

Кропивницького сьомого скликання». 

               В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Масло Л.Я. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

          Погодити проект рішення міської № 1856 «Про зняття з контролю 

окремих рішень Міської ради міста Кропивницького сьомого скликання». 

      Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

3. СЛУХАЛИ: 

 

              Балакірєву С.М., яка ознайомила  присутніх з проектом рішення 

міської ради № 1852 «Про реорганізацію виконавчого органу та внесення змін 

до рішення Кіровоградської міської ради від 29 липня 2014 року № 3263 («Про 

структуру, загальну чисельність та штати апарату Кіровоградської міської 

ради та її виконавчого комітету, виконавчих органів Кіровоградської міської 

ради») та повідомила про необхідність утворення виконавчого органу Міської 

ради міста Кропивницького зі статусом юридичної особи – управління з 

питань захисту прав дітей Міської ради міста Кропивницького, до складу 

якого входять структурні підрозділи:  відділ забезпечення та контролю, 

служба у справах дітей. 

 Світлана Миколаївна представила присутнім загальні положення 

управління, його основні завдання, функції, права та  організацію діяльності 

управління. 

ВИСТУПИЛИ:  

 Волкожа Т.П., яка запропонувала врахувати в новому положенні  

про управління з питань захисту прав дітей Міської ради міста 

Кропивницького пропозицію щодо  ведення обліку дітей  не тільки шкільного 

віку ( п. 3.14), а й ведення обліку дітей дошкільного віку від 0 до 6.  

         В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Балакірєва С.М. 
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ВИРІШИЛИ: 

 

          Погодити  проект рішення міської ради № 1852 «Про реорганізацію 

виконавчого органу та внесення змін до рішення Кіровоградської міської ради 

від 29 липня 2014 року № 3263» («Про структуру, загальну чисельність та 

штати апарату Кіровоградської міської ради та її виконавчого комітету, 

виконавчих органів Кіровоградської міської ради»). 

       Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 

      Балакірєву С.М., яка ознайомила  присутніх з проектом рішення міської 

ради № 1851 «Про внесення змін до рішення Кіровоградської міської ради від 

29 липня 2014 року № 3263 «Про структуру, загальну чисельність та штати 

апарату Кіровоградської міської ради та її виконавчого комітету, виконавчих 

органів Кіровоградської міської ради». 

 

         В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії,  Балакірєва С.М, 

та Назарець А.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

          Погодити  проект рішення міської № 1851 «Про внесення змін до 

рішення Кіровоградської міської ради від 29 липня 2014 року № 3263 «Про 

структуру, загальну чисельність та штати апарату Кіровоградської міської ради 

та її виконавчого комітету, виконавчих органів Кіровоградської міської ради» 

 

  Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

 

      Макарук О.О., яка ознайомила  присутніх з листом управління охорони 

здоров’я  Міської ради міста Кропивницького від 17 квітня 2018 року № 1385 

«Про надання пропозицій  про внесення змін до Заходів Комплексної програми 

підтримки учасників антитерористичної операції в східних областях України 

та членів їх сімей по галузі «Охорона здоров’я» на 2018 рік. 

 

         В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Макарук О.О. 
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ВИРІШИЛИ: 

 

          Підтримати пропозиції начальника управління охорони здоров’я Міської 

ради міста Кропивницького Макарук О.О., зазначені у листі  від 17 квітня 2018 

року № 1385 «Про надання пропозицій  про внесення змін до Заходів 

Комплексної програми підтримки учасників антитерористичної операції в 

східних областях України та членів їх сімей по галузі «Охорона здоров’я» на 

2018 рік».  

    Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 

             Колодяжного С.О., який ознайомив  присутніх з проектом рішення 

міської ради № 1857 «Про створення комунального закладу «Об’єднання 

дитячо-юнацьких клубів за місцем проживання Міської ради міста 

Кропивницького». 

             В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та       

Колодяжний С.О. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

          Погодити  проект рішення № 1857 «Про створення комунального 

закладу «Об’єднання дитячо-юнацьких клубів за місцем проживання Міської 

ради міста Кропивницького». 

 

     Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

 

  Вергуна О.С., який ознайомив  присутніх з проектом рішення міської 

ради № 1847 «Про звільнення осіб з інвалідністю І та ІІ груп по зору на               

50 відсотків від абонентської плати за користування квартирними 

телефонами». 

             В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та Вергун О.С. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

          Погодити  проект рішення № 1847 «Про звільнення осіб з інвалідністю І 

та ІІ груп по зору на 50 відсотків від абонентської плати за користування 

квартирними телефонами». 
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  Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

8. СЛУХАЛИ: 

 

  Вергуна О.С., який ознайомив  присутніх з проектом рішення міської 

ради  № 1848 «Про запровадження надання пільг у готівковій формі з оплати 

проїзду». 

             В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії та  Вергун О.С. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 

   Погодити  проект рішення  № 1848 «Про запровадження надання пільг 

у готівковій формі з оплати проїзду». 

 

     Результати голосування: 

„за” – 4 (одноголосно). 

Рішення прийнято. 

 

 

 

Голова комісії                         М. Гамальчук 

 

Секретар комісії       Т.  Волкожа 
 

 

 

 

 


